

由即日起至2023年12月31日(或優惠列明之指定日子), 顧客只須出示有效遨凱酒店房卡, 即於推廣期內享奧海城以下商戶優惠:  
\*優惠受條款及細則約束, 詳情可向參與商戶查詢。\*

\*一般條款及細則  
\*General Terms & Conditions

1. This offer is valid for use in Olympian City branch only.  
2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.  
3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.  
4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.  
5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2023.  
6. Participating Shops reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

1. 此優惠只適用於奧海城分店。  
2. 商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改, 恕不另行通知, 及以商戶決定為準。  
3. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。  
4. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。  
5. 除特別註明外, 本優惠有效期至2023年12月31日。  
6. 如有任何爭議, 參與商戶保留最終決定權。

Tenants 商戶名稱 (跟A至Z順序排)	Shop No. 舖號	營業時間	Shop Tel. 電話	Offer (EN) With Special T&Cs besides the above general T&Cs	商戶優惠及以上未列明之特別條款及細則
1 HABIŦŦ	OC2 G68-69	10am - 9:30pm	2320 4688	15% off on dine-in a la carte menu  * Offer is applicable to dine-in orders only (not applicable to takeaway and delivery service). * Offer is applicable to a la carte menu items only (not applicable to set meals and merchandise items). * Dine-in is subject to an additional minimum spend and 10% service charge (based on original price) * All photos are for references only.	堂食惠顧主餐牌可享 85 折優惠  * 優惠只適用於堂食 (不適用於外賣及外送服務) * 優惠只適用於單點食品或飲品 (不包括套餐及零售產品) * 堂食設最低消費及另加一服務費 (按原價計算) * 所有圖片只供參考
2 Kaneko Hannosuke 金子半之助	OC2 G29-30	11:30am - 10:30pm	2670 0705	Enjoy 10% discount on A La Carte  *This offer is valid from Monday to Sunday, starting from 11:30 a.m. onwards. *For dine-in only. *Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. *Please present relevant documents card before purchase. *Only one offer can be used per table. The number of persons for a table is determined by the declared patronage number during seating registration. Split of bill will not be accepted. *10% service charge based on original price apply	主餐牌9折  *此優惠適用於星期一至日11時半後 *此優惠只限堂食使用。 *商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改, 恕不另行通知, 及以商戶決定為準。 請於付款前出示酒店住客證明方可使用優惠。 *每檯每次只限使用優惠一次, 每檯賬單以登記入座時人數為準, 恕不接受分單。 *加一服務費以原價計算。
3 Outback Steakhouse	OC2 G76-77	11:30am-10pm (9:30pm last order)	2157 0668	Enjoy 15% off for dine-in and takeaway while presenting room card of The Olympian Hong Kong Hotel  *This offer is not applicable on public holidays and festive days, for more details, please check on <a href="https://www.outback.com.hk/membership?lang=en">https://www.outback.com.hk/membership?lang=en</a>	出示遨凱酒店房卡, 堂食及外賣自取可享全單85折優惠  *不適用於公眾假期及特別節日, 詳情請瀏覽 <a href="https://www.outback.com.hk/membership?lang=tc">https://www.outback.com.hk/membership?lang=tc</a>
4 Paradise Classic 樂天經典	OC2 UG09	Mon - Sun: 11:30am - 10:00pm Last Order 9:30pm	2177 0760	Dine-in: A La Carte 15% Off  *This offer not available on Public Holidays and Special Day *Subjected to 10% service charge(base on original price) *Offer is applicable to a la carte menu items only (not applicable to set meals and beverage) *For dine-in only *This offer cannot be used in conjunction with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash *Paradise Classic reserve the right to exercise this offer should there be any disputes	堂食單點食品85折  *此優惠不適用於公眾假期及特別日子 *另加一服務費(按原價計算) *優惠只適用於單點食品(不包括套餐及飲品) *此優惠只限堂食使用 *此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 *如有任何爭議, 樂天經典保留最終決定權。
5 Food Republic 大食代	OC2 103	Mon - Thu, Sun: 11:00am - 09:30pm Fri, Sat, Day before PH: 11:00am - 10:00pm Toast Box: Sun-Thu 08:00am - 09:30pm ; Fri, Sat & Day before PH 08:00am - 10:00pm	2771 3315	1. 10% off upon purchase at HK\$55 or above from a single stall in Food Republic (Except Takahashi Tsukemen Ramen) 2. 10% off upon purchase at HK\$120 or above from Toast Box or Yen Xpress Teppanyaki inside Food Republic	1. 於大食代單一美食專櫃惠顧滿HK\$55享9折優惠 (高橋沾麵製作所除外) 2. 於大食代內的土司工坊或圍鐵板燒餐廳惠顧滿HK\$120享9折優惠
6 sensory ZERO	OC3 G29	Mon-Fri: 11:30am - 10pm; Sat, Sun & PH: 10am - 10pm	3547 2358	10% off on food and beverage (dine-in and takeaway) and selected merchandise  *Applicable on dine-in & takeaway regular-priced items. *Offer is not applicable on purchase of any gift card, voucher, designated products, events, coffee workshop/course. *10% service charge applies based on original price. *This offer is valid for use in sensory ZERO Olympian City shop only. *sensory ZERO reserve the right on changing the offer content without prior notice. *This offer cannot be used in conjunction with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. *sensory ZERO reserve the right to exercise this offer should there be any disputes.	餐飲(堂食及外賣自取)及指定商品9折  *堂食及外賣自取正價貨品適用。 *此優惠不適用於購買禮品咭、禮券、指定商品、活動、咖啡工作坊及課程。 *加一服務費以原價計算。 *此優惠只適用於sensory ZERO奧海城分店。 *優惠內容或會因應情況以作出更改, 恕不另行通知及以sensory ZERO決定為準。 *此優惠不可兌換現金或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 *如有任何爭議, sensory ZERO保留最終決定權。
7 WATAMI Japanese Casual Restaurant 居酒屋「和民」	OC1 106	11:30am - 10:30pm	2271 4273	Monday to Sunday after 5:00 p.m., except public holidays: Enjoy 10% discount on A La Carte  *This offer is valid from Monday to Sunday, after 5:00 p.m., except public holidays. *For dine-in only. *Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. *Please present relevant documents card before purchase. *Only one offer can be used per table. The number of persons for a table is determined by the declared patronage number during seating registration. Split of bill will not be accepted. *10% service charge based on original price apply	逢星期一至日下午5時後(公眾假期除外): 主餐牌9折  *此優惠適用於星期一至日下午5時後(公眾假期除外) *此優惠只限堂食使用。 *商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改, 恕不另行通知, 及以商戶決定為準。 請於付款前出示酒店住客證明方可使用優惠。 *每檯每次只限使用優惠一次, 每檯賬單以登記入座時人數為準, 恕不接受分單。 *加一服務費以原價計算。